《单词百科:nazareth是什么意思?nazareth怎么发音?nazareth的解释和用法》

英语单词nazareth是什么意思?nazareth怎么读?nazareth怎么发音?美加网为您整理了nazareth的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nazareth怎么读

nazareth的读音:[næz ri]

nazareth的意思

1、n.(巴勒斯坦地区北部古城)拿撒勒;

nazareth的双语例句

1、 And Nathanael said to him, Can anything good be from Nazareth?

拿但业对他说, 拿撒勒还能出什么好的 麽.

2. Jesus'childhood home is represented as Nazareth in Galilee.

耶稣童年的家被描写为在加利利的拿撒勒.

3. The Christ soul's last incarnation was as the humble carpenter from Galilee, Jesus of Nazareth.

基督灵魂最后一次投生是作为加利利(勒斯坦北部一多山地区)卑微的木匠, 拿撒勒的耶稣.

4. In the sixth month, God sent the angel Gabriel to Nazareth, a town in Galilee.

在第六个月 、 天使加百列从上帝那里被差遣, 到加利利的一座城名叫拿撒勒.

- 5. Unbelief, having once been cherished continued to control the men of Nazareth.
- 拿撒勒人因一次的不信,就一直被不信所控制了.
- 12.com 6. Mary apparently remained in Nazareth for thirty uneventful years

玛丽亚显然在拿撒勒平凡地渡过了三十年.

- 7. And Nathanael said unto him, Can there any good thing come out of Nazareth? 拿但业对他说, 拿撒勒<mark>还能出什么好</mark>的 吗?
- 8. Then asked he them again, Whom seek ye? And they said, Jesus of Nazareth. 7他又问他们说,你们找谁,他们说,找拿撒勒人耶稣.
- 9. And the multitude said, This is Jesus the prophet of Nazareth of Galilee.

众人说, 这是加利利拿撒勒的先知耶稣.

10、 "Nazareth! "Nathanael exclaimed; "can anything good come from Nazareth?"

拿但业喊道:" 拿撒勒! 拿撒勒还会出什么好事 么?"

11, Saying, Let us alone; what have we to do with thee, thou Jesus of Nazareth?

[拿撒勒人耶稣, 我们与你有甚麽相干?

12. And the writing was, JESUS OF NAZARETH THE KING OF THE JEWS.

写的是犹太人的王,拿撒勒人耶稣.

13. Satan was unwearied in his efforts to overcome the Child of Nazareth.

战胜这拿撒勒的孩童,是撒但奋而不疲的事.

14. Then she returned to Nazareth where she was to marry Joseph.

然后她就返回了拿撒勒,她将在那里与约瑟结婚.

15. He added doubtfully, Jesus of Nazareth, the son of Joseph Again prejudice arose in Nathanael's heart.

但腓力的信心仍动摇不定,他稍怀疑地加上一句:"就是约瑟的儿子拿撒勒人耶稣。"

以上是美加网为您整理的nazareth怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多关

于nazareth的用法、

nazareth的释义、nazareth的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/nazareth WWW.tjqZZ.

